
Cēsu novada kultūras namu vadītāji un
speciālisti pārrunā nozares aktualitātes
darbseminārā

Lai pārrunātu kultūras nozares aktualitātes, dalītos pieredzē un uzzinātu par dažādām
iespējām, otrdien, 10.septembrī,  Cēsu novada kultūras namu vadītāji  un speciālisti
pulcējās savā pirmajā klātienes tikšanās reizē jaunajā darba sezonā. Tikšanās laikā
norisinājās pirmais no trim plānotajiem darbsemināriem festivāla LAMPA direktores
Ievas Moricas un festivāla rīkotājas un programmas kuratores Egitas Prāmas vadībā.

Tikšanās  laikā  tika  pārrunāti  dažādi  jautājumi  par  kultūras  nozares  attīstību  Cēsu
novadā, tostarp kultūras pieejamības uzlabošana, kultūras mantojuma saglabāšana un
popularizēšana, kā arī jaunu, inovatīvu kultūras projektu veicināšana. Darbseminārs
ļāva iezīmēt arī grūtības, ar kurām šobrīd ikdienā saskaras kultūras jomas darbinieki,
lai  nākamajos  semināros  šīm  situācijām  kopīgi  meklētu  risinājumus.  Dalībnieki
apmainījās  ar  domām par  to,  kā veicināt  kultūras  pieejamību un iesaistīt  plašāku
sabiedrības daļu. Tāpat šāda veida tikšanās bija lieliska iespēja stiprināt sadarbību
starp kultūras iestādēm un speciālistiem, veicinot radošo sinerģiju un kopīgu mērķu
sasniegšanu.



Ievas Moricas un Egitas Prāmas radošā pieeja,  vadot  semināru,  bija  iedvesmojoša
visiem  klātesošajiem  dalībniekiem.  Semināra  dalībnieki  atstāja  tikšanos  ar  jaunu
enerģiju un gatavību īstenot iegūtās zināšanas praksē. Cēsu novada kultūras namu
vadītāji un speciālisti ir apņēmušies turpināt darbu pie kultūras jomas attīstības un
pieejamības  uzlabošanas,  lai  nodrošinātu,  ka  kultūra  ir  sasniedzama un  baudāma
visiem novada iedzīvotājiem.


